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PROTOKÓŁ NR XI/2019 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU 29 PAŹDZIERNIKA 2019 R. 

ODBYTEJ W SALI KONFERENCYJNEJ 

                               URZĘDU GMINY W DOBRONIU 

 

Sesje rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o godz. 12.15.  

 

Otwarcie XI sesji Rady Gminy w Dobroniu i stwierdzenie kworum: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel otwierając XI sesję 
Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. Stwierdził, że 

na podstawie listy obecności obecnych jest 13 radnych, na ogólną liczbę 15 

radnych, a więc obrady są prawomocne. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Robert Jarzębak – Wójt Gminy Dobroń, 
2. Tomasz Ignaczak – Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska UG w Dobroniu, 

3. Ilona Mudzo – Skarbnik Gminy Dobroń, 
4. Anna Wyrwa – Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu, 

5. Katarzyna Ambroziak – Kandydata na Ławnika kad. 2020-2023. 
 

oraz osoby biorące udział w sesji (listy obecności stanowią załącznik nr 2 do 
protokołu). 

 
O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie. 

 

 

Punkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 
porządek obrad został przesłany Radnym Rady Gminy wraz z zaproszeniem 

na sesję. Zapytał, czy są wnioski do porządku obrad. Stwierdził, że nie 

zgłoszono wniosków do porządku obrad. Porządek obrad przedstawia się 

następująco: 
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Porządek XI sesji Rady Gminy w Dobroniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Analiza funkcjonowania oświaty w roku szkolnym 2018/2019. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do orzekania w Sądzie 

Rejonowym w Zduńskiej Woli na kadencję 2019-2023: 
• przedstawienie opinii zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników; 

• powołanie komisji skrutacyjnej do przeprowadzenia wyborów 
ławników; 

• przedstawienie zasad głosowania; 
• wybory - głosowanie tajne. 

5. Informacje, sprawy różne. 
6. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dobroń na lata 2019 – 2031.  
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2019. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

częściowej zmian studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Dobroń. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

III/25/19 Rady Gminy w Dobroniu w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części sołectw Dobroń Poduchowny, Zakrzewki, Wincentów, Dobroń Mały 
i Dobroń Duży w gminie Dobroń. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek 
opłat za zajęcie 1 m2 pasa drogowego dróg gminnych i dróg będących w 

zarządzie gminy na cele nie związane z potrzebami zarządzania drogami 
lub potrzebami ruchu drogowego. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany zasad otrzymywania 
i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróżny służbowych dla radnych 

Rady Gminy w Dobroniu. 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w 

miejscowości Dobroń. 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Dobroń na 

lata 2016-2020. 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej budowy oświetlenia na ul. Rodziewiczówny w miejscowości 
Chechło Pierwsze. 

16.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu 
Samodzielnego Publicznego Ośrodka Zdrowia w Dobroniu. 

17. Informacje na temat złożonych oświadczeń majątkowych. 
18. Przyjęcie wniosku do protokołu nr X/2019 z sesji Rady Gminy. 

19. Zamknięcie sesji.  
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Ad. pkt. 3. (Analiza funkcjonowania oświaty w roku szkolnym 

2018/2019): 

- Radna H. Grącka powitała dyrektorów szkół z terenów Gminy Dobroń. 

 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Dobroniu E. Łoboda-

Szewc przedstawiła analizę i pracę szkoły w roku szkolnym 2018/2019. 
Poinformowała, że w ubiegłym roku szkolnym w Szkole Podstawowej uczyło 

się 429 uczniów. Zaznaczyła, że w szkole działa 20 oddziałów. 

Poinformowała, że na 43 nauczycieli 26 jest dyplomowanych, 11 
mianowanych, 5 kontraktowych i 1 stażysta. Poinformowała, że dzięki 

gminie szkoła organizuje zajęcia w zakresie pomocy pedagogiczno-
psychologicznej. Zaznaczyła również, że szkoła organizuje w szerokim 

zakresie zajęcia świetlicowe. Nadmieniła, że ze świetlicy korzysta bardzo 
dużo dzieci. Poinformowała, że w roku ubiegłym zakończył się remont 

szkoły. Ponadto poinformowała o zrealizowanych projektach z MEN. 
Nadmieniła o osiągnięciach szkoły. 

 
-  Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jadwigi Wajsówny w Chechle Drugim 

M. Wałęsa poinformowała, że w ubiegłym roku szkolnym 2018/2019 
uczęszczało do szkoły 138 uczniów w tym 20 z oddziału przedszkolnego. 

Poinformowała o kadrze pedagogicznej. Nadmieniła o pomocy 
psychologiczno-pedagogicznej dla uczniów o specjalnych potrzebach 

edukacyjnych oraz działaniach profilaktycznych. Poinformowała o 

osiągnięciach szkoły oraz o projektach, w których szkoła brała udział.  
 

- Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Wł. St. Reymonta w Mogilnie Dużym R. 
Jary poinformowała, że szkoła jest szkołą jednooddziałową.   

Poinformowała, że w ubiegłym roku szkolnym w Szkole Podstawowej uczyło 
się 124 uczniów, natomiast do oddziału przedszkolnego uczęszczało 17 

uczniów. Ponadto poinformowała o liczbie zatrudnionych nauczycieli w 
ubiegłym roku szkolnym. Nadmieniła o pomocy psychologiczno-

pedagogicznej dla uczniów o specjalnych potrzebach edukacyjnych oraz 
działaniach profilaktycznych. Poinformowała jakie korzyści przyniosła 

zakończona termomodernizacja szkoły. Poinformowała o osiągnięciach 
szkoły. Nadmieniła o przedsięwzięciach realizowanych w placówce. 

Poinformowała, że szkoła nie posiada sali gimnastycznej.    
 

- Na salę obrad przybył Radny P. Górny, na sali obrad obecnych 14 radnych. 

 
- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

 
- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, jak Pani 

Dyrektor M. Wałęsa wyobraża sobie pracę po zakończonej inwestycji w 

szkole oraz czy będzie brakowało jej remontów w szkole? 

- Dyrektor SP w Chechle Drugim M. Wałęsa poinformowała, że może po 

zakończeniu obecnej inwestycji będzie możliwość zrealizowania nowych 
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inwestycji na terenie szkoły. 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak podsumował pracę szkół w roku szkolnym 

2018/2019 oraz podziękował dyrektorom za owocną współpracę.   

- Brak dyskusji. 

- Analiza funkcjonowania oświaty w roku szkolnym 2018/2019 stanowi 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. pkt. 4. (Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do 

orzekania w Sądzie Rejonowym w Zduńskiej Woli na kadencję 

2020-2023): 

 

- Kandydatka na ławnika K. Ambroziak przedstawiła informacje o sobie. 

Poinformowała, jak wygląda praca ławnika. Nadmieniła, że jej zawód jest 
związany z pracą ławnika. Poinformowała, dlaczego zgodziła się 

kandydować na ławnika na kad. 2020-2023. 

- Przewodnicząca zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników H. 
Grącka przedstawiła opinię zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników do sądów powszechnych na kad. 2020-2023 z dnia 26 września. 

Opinia stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel poprosił o 

zgłaszanie kandydatur. 

- Radna H. Grącka wskazała kandydatury radnej A. Bieleckiej, U. Siwek oraz 

B. Jóźwiak. Radne wyraziły zgodę na członka komisji.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel stwierdził, że na 

obecnych 14 radnych na sali obrad 14 radnych wyraziło zgodę na powołanie 

we w/w składzie Komisji Skrutacyjnej. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel ogłosił 5 min. 

przerwy. 

- Skład komisji skrutacyjnej przedstawia się następująco: 

1. Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej - Radna B. Jóźwiak. 

2. Członek Komisji Skrutacyjnej - Radna U. Siwek. 

3. Członek Komisji Skrutacyjnej – Radna A. Bielecka. 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel przedstawił zasady głosowania. 
Zasady przeprowadzenia wyborów ławników do sądów powszechnych                  

na kadencję 2020-2023 na sesji w dniu 29 października 2019 r. stanowią 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

- Na salę obrad przybył radny D. Korczak, na sali obrad obecnych 15 

radnych. 
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- Komisja Skrutacyjna przeprowadziła wybory – tajne głosowanie. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel ogłosił 5 min. 

przerwy. 

- Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej B. Jóźwiak przedstawiła protokół 
Komisji Skrutacyjnej nr I /2019, stanowi on załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu.  Poinformowała, że jednogłośnie Rada Gminy oddała 15 głosów 
"za". Poinformowała, że ławnikiem do Sądu Rejonowego w Zduńskiej Woli 

do orzekania w zakresie prawa pracy na kadencje 2019-2023 wybrano Panią 

Katarzynę Ambroziak.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XI/78/19 w sprawie wyboru ławnika do orzekania w 

Sądzie Rejonowym w Zduńskiej Woli na kadencję 2019-2023. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 5. (Informacje, sprawy różne): 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 24.09.2019 r. do Biura Dady wpłynęło pismo od Izabeli i Edwarda 
Pawlak w sprawie braku odpowiedzi na pismo z dnia 07.02.2017 r. które 

dotyczyło doprowadzenia wody do zabytkowego stawu na działce 639/16 w 

miejscowości Dobroń. Stanowi ono załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.   

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 30.09.2019 Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu przekazał pismo 

z dnia 24 września 2019 r. Państwa Izabeli i Edwarda Pawlak do Wójta 
Gminy Dobroń   w sprawie odprowadzenia wody do stawu na działce 639/16 

w miejscowości Dobroń. Stanowi ono załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 27.09.2019 r. do Biura Rady wpłynęło pismo Pana Andrzeja Okonia w 
celach informacyjnych, kierowane również do Wojewody Łódzkiego 

dotyczące sprawdzenia legalności Planu Zagospodarowania Przestrzennego 

Gminy Dobroń. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 
dniu 30.09.2019 r. Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu przekazał 

pismo z dnia 22 sierpnia 2019 r. mieszkańców ul. Łąkowej do Wójta Gminy 
Dobroń w sprawie dotyczącej łamania przepisów uchwały o Nr XX/134/2012 

Rady Gminy w Dobroniu z dnia 28 czerwca 2012 r. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 01.10.2019 r. do Biura Rady wpłynęła Uchwała nr I/116/2019 Składu 
Orzekającego RIO z dnia 27 września 2019 r. w sprawie opinii dotyczącej 
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informacji z przebiegu wykonania budżetu Gminy Dobroń za I półrocze 2019 

r. Uchwała jest do wglądu w biurze rady. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 
dniu 16.10.2019 do Biura Rady wpłyną wniosek od Komendy Powiatowej w 

Pabianicach celem uwzględnienia w Uchwale Budżetowej 2020 Roku 

środków sfinansowania służb ponadnormatywnych. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 21.10.2019 r. Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu odpowiedział 

na pismo mieszkańców ul. Łąkowej w Dobroniu w sprawie łamania 
przepisów uchwały Nr XX/134/2019 r. Rady Gminy w Dobroniu z dnia 28 

czerwca 2012 roku. 

- Radny D. Becht zapytał czy pisma, które trafiają do Biura Rady mogą być 
kserowane i doręczane razem z materiałami na sesję w celu zapoznania się 

ze sprawą? 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że zostanie to 

zrealizowane. 

- Radna Anna Fątner-Dregier prosiła o zgłoszenie do powiatu wycięcie 
zakrzewieni przy drodze do Markówki. Poinformowała, że złożyła 

interpelacje związana z usuwaniem folii rolniczych i odpadów z tym 

związanych. 

- Radny W. Bąkowski podziękował za nowa nakładkę asfaltową w 

miejscowości Morgi. 

- Radny G. Minias poprosił o odrestaurowanie tabliczki na grobie pierwszych 

właścicieli Dobronia.    

 

Ad. pkt. 6. (Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował o bieżącym utrzymaniu 

dróg i obiektów gminnych w tym o wyrównywaniu i uzupełnianiu, dróg 
szutrowych na terenie gminy, uzupełnieniu i oznakowaniu dróg, sprzątaniu 

terenu przy drogach gminnych i powiatowych. Nadmienił o wycince gałęzi 
wzdłuż dróg i trenów gminnych. Poinformował o wykonanych nakładkach 

asfaltowych na drogach gminnych Wymysłów Francuski o odcinku 600 m, 
Morgi 760 m i Orpelów Numerki 400 m. Zaznaczył, że pozostały do 

wykonania Orpelów ul. Parkowa - 200 m, Chechło Drugie ul. Ogrodowa - 
350 m, Chechło Pierwsze ul. Porazińskiej – 285m. Poinformował o 

czyszczeniu rowów przy drogach gminnych. Nadmienił o wymianie 
oświetlenia w sołectwach Mogilno Duże, Dobroń Poduchowny, Wincentów. 

Ponadto poinformował o usuwaniu awarii na sieci wodociągowej, regulacji 
skrzynek do zasuw na drogach przewidzianych do asfaltowania. Nadmienił, 

że były usuwanie awarii na sieci kanalizacyjnej i czyszczenie przepompowni 
ścieków. Poinformował, że Gmina Dobroń otrzymała dofinansowanie ze 
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środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Łodzi na Utworzenie punktu dydaktycznego pn. „Zmysłowy, 

pachnący labirynt z zieloną klasą i ogródkiem warzywnym” przy Szkole 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Dobroniu – dofinansowanie 45.000,00 zł 
(koszt całkowity: 50.000,00 zł) oraz utworzenie pracowni edukacyjnej pn. 

„Duża woda” przy szkole Podstawowej im. Jadwigi Wajsówny w Chechle – 

dofinansowanie 45.000,00 zł (koszt całkowity 50.000,00 zł). 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 

 

Ad. pkt 7. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobroń na lata 2019 – 

2031): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 11/44/2019 
Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XI/79/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dobroń na lata 2019 – 2031. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 8. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2019): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwał. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 11/45/2019 
Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 
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przyjęła uchwałę Nr XI/80/19 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2019. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. pkt. 9. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia częściowej zmian studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Dobroń): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 
odczytał pozytywną opinię nr 10/21/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XI/81/19 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
częściowej zmian studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Dobroń. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad pkt. 10. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr III/25/19 Rady Gminy w Dobroniu w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części sołectw Dobroń 

Poduchowny, Zakrzewki, Wincentów, Dobroń Mały i Dobroń Duży w 

gminie Dobroń): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 10/22/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał się czy 

powierzchnia Gminy zostanie bezmian? 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że powierzchnia gminy nie 

ulegnie zmianą. 

- Brak dyskusji. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 
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przyjęła uchwałę Nr XI/82/19 w sprawie zmiany uchwały Nr III/25/19 Rady 
Gminy w Dobroniu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części sołectw Dobroń 

Poduchowny, Zakrzewki, Wincentów, Dobroń Mały i Dobroń Duży w gminie 

Dobroń. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 11. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości stawek opłat za zajęcie 1 m2 pasa drogowego dróg 

gminnych i dróg będących w zarządzie gminy na cele nie związane 
z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu 

drogowego): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 
odczytał pozytywną opinię nr 10/23/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XI/83/19 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat 
za zajęcie 1 m2 pasa drogowego dróg gminnych i dróg będących w 

zarządzie gminy na cele nie związane z potrzebami zarządzania drogami lub 

potrzebami ruchu drogowego. 

- Uchwała stanowi integralną część uchwały. 

 

Ad. pkt. 12. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

zasad otrzymywania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów 

podróżny służbowych dla radnych Rady Gminy w Dobroniu): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwał. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 
Przestrzegania Prawa G. Minias odczytał opinię nr 11/46/2019 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 10 głosami „za”, 

4 głosami "przeciw, 1 głosem "wstrzymał się" przyjęła uchwałę Nr XI/84/19 

w sprawie zmiany zasad otrzymywania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów 

podróżny służbowych dla radnych Rady Gminy w Dobroniu.  

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 13. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy w miejscowości Dobroń): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 10/24/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 
przyjęła uchwałę Nr XI/85/19 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

miejscowości Dobroń. 

- Uchwała stanowi integralną część uchwały. 

 

Ad. pkt. 14. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

gminy Dobroń na lata 2016-2020): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Bez Wiceprzewodniczącego Rady Gminy T. Różańskiego oraz radnego D. 

Korczaka, na sali obrad obecnych 13 radnych. 

-  Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu H. Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 9/20/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 
przyjęła uchwałę Nr XI/86/19 w sprawie zmiany wieloletniego programu 
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gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Dobroń na lata 2016-

2020 

- Uchwała stanowi integralną część uchwały. 

Ad. pkt. 15. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji dotyczącej budowy oświetlenia na ul. Rodziewiczówny w 

miejscowości Chechło Pierwsze): 

-  Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Na salę obrad przybył Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański oraz 

radny D. Korczak, na sali obrad obecnych 15 radnych. 

- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji P. Górny odczytał 

pozytywną opinię nr 5/5/2019 Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. 

Opinia stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Radna H. Grącka wytłumaczyła sytuację związaną z brakiem możliwości 

wykonania oświetlenia. 

- Brak dyskusji. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XI/87/19 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

budowy oświetlenia na ul. Rodziewiczówny w miejscowości Chechło Pierwsze. 

- Uchwała stanowi integralną część uchwały. 

 

Ad. pkt. 16. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

Statutu Samodzielnego Publicznego Ośrodka Zdrowia w Dobroniu): 

-  Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

-  Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu H. Grącka 
odczytała pozytywną opinię nr 9/21/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Radny G. Minias zapytał czy w pozostałych szkołach tzn. SP w Chechle 

Drugim oraz SP w Mogilnie Dużym powstaną gabinety lekarskie? 

- Wójt Gminy Dobroń poinformował, że w tym momencie nie ma takiej 

możliwości, aby otworzyć gabinety medycyny szkolnej w w/w szkołach. 

- Radna H. Grącka przedstawiła temat jaki zakres obowiązków ma do 

wykonania pielęgniarka szkolna. 
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- Radna Anna Fątner-Dregier poinformowała, że zgodnie z ustawą w każdej 
szkole jest obowiązek wyznaczenia osoby, która jest odpowiedzialna za 

udzielenie pierwszej pomocy.  

- Brak dyskusji. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za”, 1 

głosem "wstrzymał się" przyjęła uchwałę Nr XI/88/19 w sprawie zmiany 

Statutu Samodzielnego Publicznego Ośrodka Zdrowia w Dobroniu. 

- Uchwała stanowi integralną część uchwały. 

 

Ad. pkt. 17. (Informacje na temat złożonych oświadczeń 

majątkowych): 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel przedstawił informację 

o złożonych oświadczeniach majątkowych przez radnych RG w Dobroniu oraz 
oświadczeniach, które wpłynęły do Wójta Gminy Dobroń. Informacje 

stanowią załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  

- Informacja została przyjęta przez Radę Gminy w Dobroniu.  

 

Ad. pkt. 18. (Zamknięcie sesji):  

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy w Dobroniu J. Szerffel - dziękując wszystkim za udział w sesji, 

zamknął obrady XI/2019 sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

    Protokołowała:                                            Przewodniczył:                                                                   

 Inspektor ds. obsługi    

organów samorządowych                  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu

  

  Paulina Kaczmarek             Janusz Szerffel  
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2. Listy osób zaproszonych 2 

3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w 

Gminie Dobroń w roku szkolnym 2018/2019 
20 

4. Opinia zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławnika 

do sądów powszechnych na kadencje 2020-2023 

3 

5. Zasady przeprowadzenia wyborów ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2020-2023 na sesji w dniu 

29 października 2019 r. 

3 

6. Protokół Komisji Skrutacyjnej I/2019 + karty na ławnika 2 + 15 

7. Pismo od Izabeli i Edwarda Pawlak w sprawie braku 

odpowiedzi na pismo z dnia 07.02.2017 r. które 
dotyczyło doprowadzenia wody do zabytkowego stawu 

na działce 639/16 w miejscowości Dobroń wraz z odp. 

Wójta Gminy Dobroń  

1+1 

8. Pismo z dnia 24 września 2019 r. Państwa Izabeli i 
Edwarda Pawlak do Wójta Gminy Dobroń   w sprawie 

odprowadzenia wody do stawu na działce 639/16 w 

miejscowości Dobroń wraz z odp. Wójta Gminy Dobroń 

2+2 

9. Opinia nr 11/44/2019 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania 
1 

10. Opinia nr 11/45/2019 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania 

1 

11. Opinia nr 10/21/2019 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 
1 

12. Opinia nr 10/22/2019 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

1 

13. Opinia nr 10/23/2019 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 
1 

14. Opinia nr 11/46/2019 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania 
1 

15. Opinia nr 10/24/2019 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

1 

16. Opinia nr 9/20/2019 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 

Sportu 
1 

17. Opinia nr 5/5/2019 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 1 
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18. Opinia nr 9/21/2019 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 

Sportu 
1 

19. Informację o złożonych oświadczeniach majątkowych 
przez radnych RG w Dobroniu oraz oświadczeniach, które 

wpłynęły do Wójta Gminy Dobroń 

6 

20. Zatwierdzony przez Przewodniczącego Rady Gminy 

porządek obrad Xi sesji 

1 

21. Glosowania podczas XI sesji Rady Gminy w Dobroniu  11 

22. Zaproszenia na sesje  

 

 

Protokół niniejszy obejmuje: 

1. Przebieg sesji   str.  1 - 12 

2. Przyjęte uchwały 

3. Załączniki jak wyżej     

4. Nagranie sesji – płyta 

 

 

 

 

 

 

 

 


